
INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU ČERNOTÍN 
• Byl zhotoven projekt na novou družinu v  podkroví nad 
tělocvičnou, projekt je podán na stavební úřad. 
• 12. září se konal sběr nebezpečného odpadu.
• V Hluzově u č.35 bylo vybudována zpevněná plocha pro 
5 vozidel.  
• Na ČOV jsme opravili čerpadlo na kal FEKA.
• Opravili jsme melioraci na obecním pozemku p.č.494/42.
• 2.10. a 3.10. 2020 se konaly volby do senátu volebního 
okrsku 63 a do zastupitelstva Olomouckého kraje.
Účast ve volebním okrsku Černotín byla 39,78%, v Hluzo-
vě 43,5 %. Ve volbách do zastupitelstva kraje nejvíce hlasů 
celkově obdrželi Spojenci pro Ol. kraj (26,89 %), před ANO 
2011 (20,07 %) a kandidátkou Piráti a Starostové (19,69 %).
Současně proběhlo 1. kolo voleb do Senátu. V druhém kole, 
o týden později zvítězila, Jitka Seitlová (KDU-ČSL) před Pe-
trem Vránou (ANO 2011).
• V objektu mateřské školky jsou vyměněny vchodové dveře. 
• S  obcemi mikroregionu byl zhotoven stolní kalendář na 
příští rok. Bude zdarma rozdán do všech domácností se se-
niory.
• U Ing. Vrubelové je objednáno vypracování plánu rozvoje 
obce na rok 2021 -2030.
• Prováděli jsme opravy komunikací (před č.11 v Hluzově, 
za Grygarovým a na dalších místech v obci).
• Je zpracována projektová dokumentace na opravu místní 
komunikace č.14 (tzv. „Bílá“ cesta). Chystáme žádost o do-
taci na opravu místní komunikace části této komunikace od 
hřbitova ke křižovatce na Hluzov.
• Firma Srkala provedla montáž veřejného osvětlení na hřbi-
tově.
• Provedli jsme zpevnění účelové komunikace U 12 od vo-
dárny k Lívovému.
• Položili jsme věnce k pomníkům padlých.
• Před pomníky padlých jsou vysázeny záhony růží.
• Průběžně se prováděl úklid listí a komunikací.
• MÚ Hranice nás informoval o provozu radaru na silnici 
I/35. Po zprovoznění bylo 150-170 přestupků, aktuálně den-
ně asi 100 přestupků s překročenou povolenou rychlostí.
• Provedli jsme kontrolu ochrany stromků proti okusu zvěří 
v aleji na Bílé cestě a k ČOV.
• Připravili jsme vánoční stromky na návsi v Černotíně a v 
Hluzově před kapličkou. Dodali jsme stromky pro výzdobu  
do školy, školky a kostela.  
• Stavební úřad provedl prohlídku výletiště v Lípí - ve věci 
zápisu stávající stavby.
• Ve Společenském centru jsou vyprány zálony a závěsy a 
proběhla oprava omítky poškozené plísní a malba.

• Hledáme fi rmu na opravu železničních nadjezdů.
• Na 13. zasedání zastupitelstva obce Černotín byla řeše-
no výše stočného pro rok 2021 - zvýšení ceny z 13,50 na 
14,50 Kč/m3 (platba v roce 2022). Výše poplatku za pro-
voz systému shromažďování, sběru odpadu (popelnice) 
zůstane zachován - 400 Kč/ osobu / rok.
• Rozpočet obce Černotín na rok 2021 je řešen jako 
schodkový - příjmy s využitím rezervy ve  výši 23 594 
tis Kč, výdaje ve výši 23 594 tis Kč. Mimo výdajů spo-
jených s provozem obecního úřadu jsou v příštím roce 
navrženy výdaje například na nákupy pozemků, oprava 
čistírny odpadních vod, odstavné plochy (parkoviště),  
opravy místních komunikací, dokončení cyklostezky, 
bytový dům. 
• Termíny svozu komunálního odpadu - pátek 11. pro-
since, 25. prosince (v den státního svátku),  v pátek 8. a 
22. ledna, 5. a 19. února 2021.

CYKLOSTEZKA BEČVA
1. září byly zahájeny práce na cyklostezce Bečva. Nej-
prve bylo provedeno kácení dřevin v úseku trasy cyk-
lotrasy. Poté započaly zemní práce pro přípravu tělesa 
cyklostezky. Na ústecké straně jsou zhotoveny základy 
na lávku (vrtaný pilot). Na černotínské straně budou zá-
klady započaty 14. prosince. Úsek cyklostezky byl zpev-
něn vápněním a urovnána podkladní vrstva štěrkodrti.



MATEŘSKÁ  ŠKOLA
Jablíčkový den
Ve čtvrtek 8. října, hned 
po návštěvě sadů v Luči-
cích, jsme si udělali s dět-
mi „Jablíčkový den“ v naší 
školičce. Původně jsme 
vše plánovali na odpoled-
ne s rodiči, ale vzhledem 
k situaci jsme byli nuceni 
akci přesunout na dopole-
dne.
Děti si přinesly každé svo-
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je jablíčko, porovnávali jsme jak vypadá, srovnávali veli-
kost a celé dopoledne bylo plné her a soutěží. Odměnou 
byla velká ochutnávka výrobků z jablek od maminek, kte-
rým patří poděkování.
Celý týden jsme v našem „Jablíčkovém“ týdnu pokračo-
vali. V pondělí pečením „Hraběnčina koláče,“ kde děti 

VÝROČÍ  A  JUBILEA
V měsících prosinec až únor oslaví významná životní jubilea:
65 let  Jiří Andrýs, Marie Mitričová, Jaroslava Tmejová,                                                            
Marcela Robová
70 let  Zdeněk Terplyvec
75 let  Antonín Andrš, Marie Nováková
85 let   Jiřina Čočková
Všem jubilantům přejeme hodně zdraví, štěstí a pohody.

OPUSTILI NÁS  
V říjnu zemřela Dana Glosová (64 let), 

v listopadu Marie Vaculová (77 let).

                           

NOVÝ OBČÁNEK
V říjnu se narodila 
Rozálie  Bouchalová 
(matka Nikola Reko-
vá).

 Blahopřejeme!

ÚZEMNÍ PLÁN OBCE ČERNOTÍN
Dne 30. září proběhlo ve Společenském centru ve-
řejné projednávání k návrhu územního plánu obce 
Černotín. Projednání se zúčastnil zástupce pořizo-
vatele (Městský úřad Hranice) p. Žeravík a zhotovi-
tel Ing. arch. Vrubel.
Do 7. října běžela lhůta pro podání připomínek a 
námitek. Následně provedl referent odboru územ-
ního plánování p. Žeravík souhrn ze všech námitek 
a předal je na obecní úřad a zpracovateli arch. Vrub-
lovi k vyjádření. 
Délka zpracování byla negativně ovlivněna pande-
mií a omezením činnosti městského úřadu.
Vzniklý zápis (vyhodnocení stanovisek dotčených 
orgánů a pracovní návrh rozhodnutí o námitkách) 
byl v polovině listopadu rozeslán všem dotčeným 
orgánům.
Na základě stanovisek dotčených orgánů bude ná-
vrh revidován. Pokud nebude nutné opakovat ve-
řejné projednávání, mohlo by začátkem roku 2021 
nastat vydání územního plánu. 

strouhaly jablka a pochutnali si na něm nejen děti, ale i 
všichni zaměstnanci základní a mateřské školy, dále jsme 
otiskovali jablka, modelovali a lepili stromy, skládali hou-
senky v jablíčku, počítali, snažili se vytvořit strom z kašta-
nů a kostek. Písničkou „Pod našimi okny“ a „Měla babka“ 
jsme se snažili zahnat déšť a naše „Jablíčkohraní“ ukončili.

REVITALIZACE KORYTA ŘEKY 
BEČVY
Revitalizace koryta řeky Bečvy v k.ú. Čer-
notín prováděna sdružením fi rem OHL ŽS 
a.s. a Eurovia a.s. je před dokončením zem-
ních prací. Ještě se bude provádět třídění 
štěrků uložených na deponii. Hrubá frakce 
se vrátí zpět do koryta řeky, jemná frakce 
bude odvezena. Dochází k fi nalizaci profi lu 
koryta řeky dle projektové dokumentace na 
pravém břehu - černotínské straně. Do pro-
since roku 2021 budou dokončeny úpravy i 
na levém (ústeckém) břehu.
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ka, který když se osmělil, si začal pochutnávat na červících. 
Děti si na něj mohly taky sáhnout, ale ne všichni byli od-
vážní. 

Mikuláš, čert a anděl
Ve čtvrtek dopoledne se najednou začalo ve škole ozývat 
řinčení řetězem a podivné zvuky. Děti z mateřské školy, kte-
ré přišly navštívit své kamarády, společně s nimi ztišily své 
hlasy, přitulily se k sobě a s očima dokořán čekaly, kdo při-
jde. Do třídy vběhla vesele skupina malých čertíků a za nimi 
důstojně vkráčel Mikuláš a anděl. 
Čertíci se představili krátkým programem, a pak začalo roz-
dávání balíčků. I když na některé děti pohrozili čerti, situaci 
vždy zachránil Mikuláš a anděl je schoval pod svá křídla. 
Mikulášská návštěva proběhla v klidu, bez strachu a slziček.

V pátek 4. prosince byly děti převlečené za čertíky, čekalo 
je celé dopoledne plné her, tance a soutěží.

Na ptačím krmítku
V pondělí 7. prosince přijela do mateřské a základní ško-
ly nám už známá Mgr. Pacovská, a to s programem „Na 
ptačím krmítku.“ Děti se mimo jiné dozvěděly,  jak mo-
hou pomoc přečkat ptáčkům zimu.

Vánoce v mateřské škole
Vánoce budou v mateřské škole trošku jiné. Vzhledem k 
dané situaci nepřipravujeme pro rodiče vystoupení, ale s 
dětmi si „Den u stromečku“ nenecháme ujít. 
Ježíšek nás navštíví v úterý 15. prosince dopoledne.                                                                                                                              
   Svatava Stržínková, Dáša Losová

Ježek
V pondělí 16. listopadu do-
poledne navštívila mateřskou 
školu p. Mgr. Pacovská s vý-
ukovým programem “Ježčím 
krokem, celým rokem.“
Děti se dozvěděly mnoho no-
vého o životě ježka – jak vy-
padá, kde žije, čím se živí aj. 
Vyvrátila nám pověry o tom, 
že ježek dupe, nebo na bodli-
nách nosí ovoce. Už víme, že 
ježek ovoce ani nejí a svými 
heboučkými tlapkami nedělá
žádný hluk, ale umí pořádně 
funět, prskat a mlaskat. To 
jsem se přesvědčili, když p. 
učitelka přinesla živého ježeč-

ZÁKLADNÍ ŠKOLA
Výlet do Rožnova pod Radhoštěm
Ve středu 9. září se děti z mateřské ško-
ly a žáci základní školy vydali na výlet. 
Úplně netradičně v září, ale to mělo 
svůj důvod - v červnu se bohužel výlet 
konat nemohl.
V Rožnově jsme spolu s průvodci vy-
razili do Valašské dědiny, plné starých 
dřevěných chaloupek. Podívali jsme se 
i do staré školy, ve větrném mlýně jsme 
se podívali, jak se mlelo obilí. Po obědě 
na ranči Bučisko, jsme prošli Pohádko-
vý les, kde jsme potkali vílu, kouzelní-
ka, loupežníka a rytíře.     

Projekt zdravé výživy
V rámci projektových dní, uskutečňo-
vaných během školního roku, jsme se s 
dětmi z mateřské školy i s žáky základní 
školy vydali na prohlídku rodinné far-
my Zdeňka v Porubě a na ekofarmu v 
Lučicích.
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KNIHOVNA ČERNOTÍN
Zpátky po vynucené pauze
Než jsme se stačili pořádně rozkoukat, tak už jsme vlivem 
vyšší moci museli naši knihovnu uzavřít. Ale rozhodně 
jsme nemohli uzavřít brány do knižního světa, ty totiž u 
nás zůstaly svým vlastním způsobem stále pootevřené.
Ještě však před tím, než jsme klíčem v zámku pootočili, tak 
jsme stihli v novém školním roce opětovně rozjet kroužek 
deskových her – KoStKa Her. 
Stačili jsme se sejít pouze párkrát, ale věřte mi, stálo to 
opravdu za to! Až nám opět situace bude hrát do karet, 
tak kroužek obnovíme, protože by byla škoda nechat ležet 
ladem nové hry, které přibyly, a tím rozšířily naši rodinu 
deskovek na celkem 98 kousků.
Naše čtenáře jsme nemohli nechat ve štychu, víme, že po-
četná zásoba vypůjčených knih před uzavřením knihovny 
rychle dochází, a proto jsme opět obnovili výzvu s donáš-
kou knih přímo před dům. Knihy jsme se snažili spolu 
s asistentem knihovnice vybrat přímo na míru, tak aby u 
vás co nejlépe zabodovaly. Pak už zbývalo se jen s plným 
baťůžkem vydat na cestu křížem krážem přes celou obec.
Již máme za sebou první den po znovuotevření knihovny. 
Čekali jsme nával, ale tak dychtivé čtenáře opravdu niko-
liv. Asi jsme trhli rekordy, ale klidně takto můžeme pokra-
čovat až do 17. 12. (včetně), kdy bude možné si v tomto 
roce vypůjčit v černotínské knihovně knihy.

MYSLIVECKÝ SPOLEK BOŘÍ ČERNOTÍN
V měsíci prosinci nastává zimní počasí, ranní mrazíky, 
sněhové přeháňky s deštěm. Zvěři se mění život v honitbě. 
Mění se potravinová nabídka, protože úroda je sklizená. 
Pole jsou pooraná, některá jsou zaseta. Na polích je spous-
ta myších děr, zemědělci se snaží likvidovat přemnoženou 
myší populaci. 

Na farmě v Porubě nás přivítal pan Horník a vyprávěl 
nám, jak je jeho farma velká, o kolik kraviček se starají, 
kolik nadojí mléka a co všechno dobrého z něj vyrobí. A 
bylo se opravdu na co dívat! 
Krávy ve chlévech jsou volně chované, nejsou uvázané. 
Mají tak možnost se kdykoliv najíst i si lehnout. Jen nás 
trošku zarazilo, že telátka odchází od svých maminek 
hned po narození do své školky. Zjistili jsme ale, že jim 
nic nechybí. 
Pak jsme měli možnost ochutnat čerstvé mléko, které bylo 
ráno nadojené a ještě neprošlo žádnými úpravami. Bylo 
opravdu vynikající, všem moc chutnalo. Zjistili jsme také, 
co všechno na farmě z mléka vyrábějí – jogurty, sýry, tva-
roh, máslo, zákys, pomazánky i náš oblíbený Porubáček. 
V malém obchůdku jsme si pak mohli růžné dobroty z 
mléka nakoupit i domů. Všem moc chutnalo.
Do ekofarmy v Lučicích jsme se vydali o týden později. Už 
z dálky nás lákala vůně jablíček. 
A opravdu, celá farma byla plná různých druhů jablek i 
hrušek. 

Tady jsme se dozvěděli, jak se ovoce sklízí, v jakém pro-
středí se skladuje, aby vydrželo co nejdéle a hlavně, co 
všechno se z něj dá vyrobit. 
Velice zajímavý byl stroj, který krájel hrušky a jablka na 
krásné plátky určené k sušení. To byla podívaná. V sušár-
ně bylo docela horko a také jsme zjistili, že jablíčka se suší 
dva dny. V moštárně jsme viděli, jak se jablíčka koupou a 
drtí, aby se z nich vylisovala slaďoučká šťáva, vlastně mošt. 
Ochutnali jsme skoro všichni, byl moc dobrý. Jablečná 
šťáva se pak míchá také se šťávou z hrušek, mrkve, červe-
né řepy i celeru a tu si pak můžeme koupit v obchodě pod 
názvem Moštík. 
Na závěr jsme zamířili do obchodu, kde jsme si ovocné 
dobroty vyráběné na farmě mohli koupit i domů. Odná-
šeli jsme si sušená jablíčka i hrušky, moštíky různých pří-
chutí, povidla z hrušek i švestek.
Teď už víme, jak dlouhá je cesta některých potravin, než 
se dostanou k nám na náš stůl. A taky, že jsme měli mož-
nost ochutnat spoust nejen dobrých, ale hlavně zdraví 
prospěšných potravin.                 Mgr.Lenka Kleinová

Vidíme větší množství dravců - kání, poštolek, které jsou 
užitečné. 
Deštivé podzimní počasí nepřálo zajícům, srnčí a bažantí 
zvěři. Srnčí zvěř se přebarvuje a sdružuje do tlup. Někteří 
srnci nemají shozené parohy, srnčata jsou slabší. 
Vedoucí tlupy bývá stará srna, znalá terénu, zkušená a os-
tražitá. Srnčí zvěř se zdržuje v řepkách, řepka jim chutná, 

Víme, nežijeme v jednoduché době, ale my to zvládneme! 
A třeba, pokud dojde ještě k mírnému rozvolnění, tak vás 
v letošním roce ještě něčím překvapíme a hlavně potěšíme. 

Krásné prožité vánončích svátků a mnoho štěstí v novém 
roce !                                     Veronika Vališová 
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Z NAŠÍ FARNOSTI
Budou letos Vánoce ?
Když jsem ještě chodila do školy, paní učitelka, tedy sou-
družka učitelka, nám vysvětlovala, že Vánoce  si křesťané 
udělali z pohanských svátků slunovratu, kdy naši předko-
vé oslavovali návrat slunce, prodlužování dne a krácení 
noci. Tenkrát se mně to nepříjemně dotklo. 
Dnes vím, že paní učitelka měla pravdu.  Vždyť slunce i 
světlo mají v křesťanství hluboký symbolický význam. Je-
žíš o sobě říká, že je světlo světa. 
Dalo by se možná říci, že naši pohanští předkové oslavo-
vali to, co odpozorovali v přírodě a co bylo předobrazem 
skutečných Vánoc, tedy narození Krista, který nám přiná-
ší světlo a teplo do našich temnot.
O Bohu se nedočteme pouze v Bibli. O Bohu můžeme číst 
v nádherné knize přírody. S Bohem se můžeme setkávat 
v našich bližních, v jejich dobrých skutcích. 

ČERNÉ KONĚ
Rymice
V sobotu 19.9. proběhla podle kalendáře plánovaná  cy-
klovyjížďka, tentokrát do Rymic. Sešla se nás jen hrstka, 
celkem 5 zúčastněných, ale na pohodě a dobré náladě se 
nic nezměnilo. Z Černotína jsme vyrazili přes Dřevohos-
tice, do cíle, Rymic. Tam nás čekala prohlídka místního 
Skanzenu lidové architektury, větrného mlýna, projížďka 
vesnicí a návštěva místní hospůdky, kde se konala soutěž 
o nejlepší „Rymické guláš“. Po delší přestávce jsme pokra-
čovali po cyklostezce přes Holešov do Dobrotic na výbor-
nou zmrzlinu. Další zastávka byla v Brusném, u krásné 
restaurace Brusenky a následně v Ústí na fotbale. 
Počasí bylo nádherné, z rána trošku chladněji. Najeli jsme 
80 km.                        Eva Mynaříková

Ukončení cyklosezóny
Oddíl Černé koně ukončil v sobotu 3. října cyklistickou 
sezonu 2020 tradiční vyjížďkou na Jadran.
Se srazem u Černotínského kostela jsme vyrazili za krás-
ného, ale hodně větrného počasí na trasu. Ta vedla okolo, 
bohužel, mrtvé řeky Bečvy, Hranického jezu na Lipník. 
Cestu jsme si užívali až do cíle, který byl U splavu v Oseku, 
kde jsme po odpočinku a doplnění tekutin vyrazili na-
zpět do Černotína. K posezení jsme využili klubovnu ping 
pongu, kde jsme poseděli a zavzpomínali na akce letošní-
ho roku. Těch bylo, bohužel, vzhledem k situaci méně než 
jsme zvyklí, doufejme, že nastane příznivější období pro 
naše vyjížďky a výšlapy.
                             Sportu zdar a cyklistům obzvlášť Lorenc              
                          Kráceno,  plné znění na www.cernekone.eu

Všichni jsme na cestě, všichni Boha hledáme a postupně 
poznáváme, jen každý z nás je na té cestě někde jinde. 
Blíží se Vánoce a v nich můžeme také číst o Bohu a Boží 
lásce. Zadívejme se na dítě v jeslích, které se narodilo do 
tohoto světa, aby nám vyprávělo o tom, že Bůh je náš dob-
rý Otec.
Možná letos nestihneme nakoupit tolik dárků, neužijeme 
si zpívání koled v kostele či u kapličky, nebude to jako dří-
ve. Přesto jsem přesvědčena, že Vánoce budou. A mohou 
být krásné. Záleží to jen na nás. Jak kdysi řekl někdo mou-
drý: „Vánoce jsou láska v akci. Pokaždé, když milujeme, 
pokaždé když dáváme, tak jsou Vánoce.“   Dale Evans.
Časy a možnost účasti na vánočních bohoslužbách se bu-
dou odvíjet od aktuální epidemiologické situace. 
Sledujte v zpravodaji Angelus, který se dává každý týden 
na stránky obce v rubrice Farnost. 
                  Požehnané Vánoce Vám všem Marie Kaňovská

ale při prvních mrazících může způsobovat průjmy a ná-
sledný úhyn.
V honitbě vidíme stopy černé zvěře, přecházející přes ho-
nitbu hlavně v noci. 
Africký mor černé zvěři u našich sousedů byl potvrzen, 
proto musíme být ostražití. 
V letošním roce se nám podařilo slovit 19 lišek. 
Od letošního roku platí nová vyhláška č.323/2019 Sb. - 
zavádí celoroční dobu lovu mladé zvěře do dvou let věku.

Přikrmujeme zvěř od října, spárkatou zvěř po dobu 120-
140 dní, bažantní 220 dní. 
Celoročně nezapomínáme na sůl. Měli bychom vypustit 
bažantní zvěř, abychom dodrželi minimální normované 
stavy. 
Společné hony jsou prozatím vzhledem k pandemii zru-
šeny.
Přeji Vám klidné vánoční svátky, štěstí, zdraví v novém 
roce.             Myslivecký hospodář Antonín Andrš
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NOHEJBALOVÝ TURNAJ 
XVIII. ročníku Svatováclavského turnaje trojic v nohejbale 
se zúčastnilo 15 týmů z různých koutů naší republiky.
Bohužel, jsme v letošním roce museli vynechat doprovod-
ný program, který nám z důvodu koronaviru nebyl umož-
něn. 
Po čtvrtfi nalových bojích, které se, bohužel, již konaly bez 
zastoupení černotínských nohejbalistů: Černotín „A“ (Ště-
pánek, Mynář, M.Sencovici) , i Černotín „B“ (Nedělka, Ří-
mák, Jambor), nám vykrystalizovaly semifi nálové dvojce. 
V prvním semifi nále zvítězil tým Pegas (Šlezar,Fido,Vich-
tora) proti, dalo by se říct, spoluhráčům z klubu, týmu Tři 
sestry (Mira Tomek, Martin Tomek, Tomáš Volman).
Druhé semifi nále prohrál tým z nedalekých Oder - Loučky 
(Lév, Adrian, Bílek, Michael Bílek) klukům z Karviné (R. 
Stařičný st.,R. Stařičný ml., Jan Stařičný). 
V souboji o třetí místo došlo k překvapení - mladí kluci z 
Louček si dokázali vyšlápnout na ostřílené nohejbalisty z 
týmu Tři sestry a zaslouženě získali bronzové medaile. 
Vyvrcholením turnaje bylo fi nále - skvělá podívaná plná 
mnohdy neuvěřitelných zakroků v poli, kde si po zásluze 
pro vítězství došli hráči týmu Pegas.
Nejlepším hráčem turnaje byl organizátory za skělé výko-
ny především v play off  zvolen člen poražených fi nalistů z 
Karviné Rudolf Stařičný ml.
Tímto defacto skončila nohejbalová sezóna oddílu Černo-
tín. Svým jménem bych chtěl moc poděkovat všem,kdo se 
přičinili na bezproblémovém chodu turnaje ať 
už šlo o prodej jídla, čepování piva a ostatních organizač-
ních činnostech. V neposlední řadě patří poděkování obci 

Černotín,  Aleši Nedělkovi, Michalovi Voldanovi, pivova-
ru Chors a fi rmám TONDACH, AVL, SCHÄFER, MO-
ZAIK, MIPAMONT, CYKLO-ONDRUŠKA díky kterým 
jsme mohli dopřát nohejbalistům skvělé ceny a bohatou 
tombolu.
Letošní ročník je minulosti, doufám, že si to hráči i diváci 
užili a snad v příštím roce v ještě hojnějším počtu oslaví-
me nohejbalem již 19.ročnik.
               Sportu zdar a nohejbalu zvlášť Karel Žeravík
                                           

Děkujeme všem, kteří se podíleli na tomto čísle Zpravodaje. 
Z dodaných příspěvků sestavil Miroslav Vacula. Uzávěrka dalšího vydání je 26.února 2021.
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FOTBAL
V posledních dvou kolech fotbalisté Černotína na plno bo-
dovali - vyhráli v Tovačově a zdolali doma Duklu Hranice.
V Tovačově se Černotín ujal vedení od začátku a do polo-
času získal dvoubrankový náskok. 
Do druhé půle nastoupili hosté v pohodě a po krátké chvíli 
zvýšili na začátku 2. poločasu na 0:3.
Poté se hra vyrovnala a šance se rodily na obou stranách.
Hosté se během druhé půle prosadili ještě třikrát.
Na závěr se proti hostům kopala „přísná“ penalta.
S ní si hostující brankář poradil a hosté odjížděli z Tovačo-
va s čistým kontem a po zásluze s výhrou 0:6 (branky 2 x 
Hapala, Suchánek, Juříček, Krejčíř, Adamčík).
V „Hranickém“ derby okresní soutěže zvítězil Černotín
nad Duklou Hranice 6:1  (1:0) - střelci branek: Suchánek, 
M. Vašek, Jakubíček, 2 x Hapala, Hendrych.
Na úvod utkání se uskutečnila smuteční minuta ticha, za 
našeho spoluhráče Martina Nehybu.
Poté se utkání rozběhlo a mírně lepší byli domácí. Vytvořili 
si tlak i pár příležitostí. Po 10 minutách se hra vyrovnala a 

hosté začali být velmi nebezpeční.
Hra se během prvního poločasu přelévala z jedné strany 
na druhou a šance vznikaly na obou stranách. Nakonec 
se domácím podařilo otevřít skóre a do šaten šli v mírné 
pohodě.
Druhý poločas nabídl poměrně vyrovnaný fotbal, šance se 
rodily před oběma brankami.
Domácí ale měli více štěstí a podařilo se jim navýšit na 
2:0.
Hosté z Dukly hru otevřeli a toho domácí dokonale využi-
li a postupně navyšovali skóre.
Až za stavu 4:0 pro domácí se hostům podařilo korigo-
vat výsledek a vypadalo to, že se ještě porvou o korekci. 
Jenže domácí v závěru opět z brejků zvýšili dvěma góly a 
uzavřeli tak skóre utkání na konečných 6:1 v neprospěch 
hostující Dukly.
Po podzimní části a odehraných 8 zápasech (5 výher a 3 
prohry) je Černotín na druhém místě s 16 body za B - tý-
mem Brodku.
                          S pozdravem fotbalu zdar  Jiří Adámek          


